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ایران در مناقشه قره باغ، حامی جدی جمهوری آذربایجان بود

حجت الاسلام شعبانی : آمریکابه دنبال تجزیه کشورهای منطقه بود

حجت الاسلام حسن شعبانی با اشاره به نقشه دشمنان در منطقه و تلاش آنها برای تجزیه کشور ها گفت : آنها می

خواستند کشورهای کوچکی در منطقه به وجود بیاورند. طراحی برای تضعیف جمهوری آذربایجان (اشغال قره باغ ) نیز

در این راستا بود و اسناد حمایت ایران از این کشور نیز موجود است.

به گزارش آران نیوز؛ حجت الاسلام حسن شعبانی ، مدیر کل تبلیغات اسلامی آذربایجان شرقی در گفتگو با شبکه تلویزیون سهند
، شهادت سردار سلیمانی را عامل تازه شدن دوباره انقلاب اسلامی و زنده شده دوباره ارزش ها دانست و گفت با وقایع اخیر
دوباره بهایی که برای انقلاب اسلامی و حفظ آن پرداخته شده است یاد آوری شد و حتی نوجوانان و جوانانی که دوران طاغوت
و حتی جنگ تحمیلی را ندیده بودند امروز دیدند که برای حفظ این نظام و انقلاب، سلیمانی ها خوشی های دنیا را رها کرده و

در میدان های جنگ با سختی ها و مخاطرات آن مواجه شده اند .
حجت الاسلام حسن شعبانی با اشاره به نقشه دشمنان در منطقه و تلاش آنها برای تجزیه کشور ها گفت : آنها می خواستند
کشورهای کوچکی در منطقه به وجود بیاورند و اگر روزی چنین اتفاقی می افتاد و مثلا کشور هایی مانند بلوچستان ، کردستان ،
ترکستان و ... به وجود می آمد آیا آنها می توانستند صاحب این اقتدار شوند و به آمریکائیها بگویند شما هم کشوری مانند

کشور ما هستید ؟ آیا امروز کشوری مانند ژاپن اجازه داشتن ارتش مستقل برای خود دارد ؟
شعبانی در ادامه گفت : آمریکا به دنبال تامین منافع رژیم صهیونیستی است و تا کشور قدرتمندی مانند ایران در منطقه وجود
دارد آنها احساس خطر کرده و علیه آن طراحی و توطئه می کنند . اگر کشور هایی یک پارچه چون یمن و عراق وجود داشته
باشند می توانند برای موجودیت اسرائیل خطر ایجاد کنند و در نتیجه از دید دشمنان کشور های منطقه باید تجزیه شده و به

بهانه هایی چون برتری مدنی ، زبانی و ... به جان هم بیافتند تا آنها بتوانند منافع ما را تاراج نمایند .
وی با تاکید بر این که سالها آمریکائیها در عراق با نفوذ به مراکز نفتی در خفا به تاراج نفت عراق پرداختند افزود : آنها دور کوه
ها و معادن مهم عراق حصار کشیده و بهره برداری کردند و حتی می خواستند عراق را به سه کشور تجزیه کنند و تا نقشه های
خود را به راحتی عملی کنند و ادامه داد : آمریکائیها در جهان جز منافع خود چیز دیگری نمی شناسند و جز با ترس از طرف

مقابل خود از پای نمی نشینند .
حجت الاسلام شعبانی در ادامه با اشاره به نقشه دشمنان برای تجزیه جمهوری آذربایجان گفت : آنها در خصوص کشور جمهوری
آذربایجان هم چنین افکاری داشتند و تلاش کردند این کشور را نیز تجزیه کنند و برخلاف ادعای عده ای قلیلی از افراد کم اطلاع
که می گویند ایران در جنگ قره باغ کم گذاشته است!، همکاری خوب و جدی داشته و فیلم های فرماندهان ایرانی که درآن
دوران به نیروهای نظامی جمهوری آذربایجان آموزش نظامی می دادند موجود است . چرا عده ای در فضای خیالی حرف می
زنند و از فرمایش مقام معظم رهبری در خصوص قره باغ که فرمودند قره باغ خاک اسلام است به راحتی می گذرند ؟! از

کارشناسانی که بدون اطلاع در این زمینه ها صحبت می کنند می خواهیم مطالعه کنند و بپرسند.
وی گفت : از افتخاران جمهوری اسلامی این است که در زمان ریاست جمهوری مرحوم حیدر علیف رئیس جمهور وقت جمهوری
آذربایجان و با هماهنگی ایشان برای این کشور نیروی نظامی تربیت می شد تا از خاک قره باغ دفاع کنند و این کمک ها نه
تنها در خصوص جمهوری آذربایجان بلکه در بوسنی و هرزگوین ، افغانستان ، سوریه ، یمن ، عراق و تمامی مظلومان عالم اتفاق

افتاده است و ما به آن افتخار می کنیم .
شعبانی ادامه داد : سوالی که باید پرسیده بشود این است که آمریکا در خلیج فارس چه می کند ؟! و چرا زمانی که آمریکائیها
مرزهای امنیتی خود را خلیج فارس، یمن ، عراق و لبنان معرفی می کنند و این ادبیات و حضور را ادبیات و حضور استراتژیک

می دانند؟! در حالی که وقتی ما از این ادبیات استفاده می کنیم محکوم به حضور و ادبیات ایدئولوژیک می شویم ؟!
وی با اشاره به رفتار برخی مسئولین در کشور های منطقه گفت : امروز روسای جمهور برخی کشور ها هر روز به سمتی متمایل
می شوند و چون رقاصه ها عمل می کنند ، اما سردار سلیمانی ها گفتند که " إِنَّ الَّذينَ قالوا رَبُّنَا اللَّهُ ثُمَّ استَقاموا تَتَنَزَّلُ عَلَيهِمُ
المَلائِكَةُ " و بر این حرف ایستادند و امروز به کمک خداوند و تلاش سردار سلیمانی ها ، سر ما در منطقه بالاست و همیشه در

یک خط فکری حرکت کرده ایم و گاهی به این سو و گاهی در در سوی دیگر حرکت نمی کنیم .
شعبانی در بخش دیگری از سخنان خود به این نکته اشاره کرد که : در زمان حیات سردار سلیمانی درک این سخن از ایشان که
گفتند " ترامپ قمارباز! من حریف تو هستم " بسیار سخت بود و شاید عده ای گمان می کردند که ایشان دچار غرور شده اند

ولی این روزها دیدیم که این شهید عزیز حتی با شهادت خود چگونه نقشه های ترامپ را نقش بر آب کرد .
وی گفت : این روز ها جمله ای در خصوص سردار سلیمانی مبنی بر این که شهید سلیمانی بسیار قوی تر از سردار سلیمانی است
، شنیده می شود و این بدین معناست که همچنان که در زمان حیات خود با رشادت هایشان تامین کننده امنیت کشور های
منطقه بودند ، امروز با وجود همه مشکلات ، با شهادت ایشان چنان وحدتی حول محور این شهید در منطقه ایجاد شده است
که در غیر از این به دست نمی آمد و با هیچ تبلیغ ، سخنرانی و فعالیتی این تاثرات قابل آفرینش نبود . شهید سلیمانی چنان
زندگی کرده بود که پس از شهادت ایشان امروز حتی افراد مخالف نظام هم می گویند اشک چشم هایمان در این سوگ خشک
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نمی شود و وزیر دوران قبل از انقلاب در حمایت او حرف می زند و می گوید اگر دستم برسد به جنگ با آمریکا می روم ! باید قدر
این خون و انسجامی که ایجاد کرده است را بدانیم .

مدیر کل تبلیغات اسلامی آذربایجان شرقی به اشاره به سرمایه های اجتماعی به وجود آمده گفت : در جریان شهادت سردار
سلیمانی دیدیم که سرمایه اجتماعی ما داخل کشور بوده و قدرت ما باید درونزا باشد و دیدیم که با بگو مگوهای بیهوده داخلی
چیزی جز از دست دادن سرمایه اجتماعی به دستمان نمی آید و ادامه داد : شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی چون واقعه
عاشورا در کنار ایجاد حزن ، حماسه آمیز بود همچنان که هنگام روضه خوانی برای حضرت ابوالفضل العباس (سلام الله علیها)
هم دچار حزن می شویم و هم رفتار حماسی ایشان چشم هایمان را خیس می کند . این روزها بعض و حماسه و خشم و اندوه

توام شده است .
وی با اشاره به این حقیقت که بر اساس وعده الهی پیروزی از آن جبهه حق است گفت : ما معتقدیم انسانها و جوامع انسانی
سرنوشت خودشان را خودشان رقم می زنند و امروز که در فراق سردار سلیمانی در حزن و اندوه به سرمی بریم باید مراقب باشیم
. با توجه به ظرفیت های ایجاد شده در قانون اساسی خیلی ها می تواند در انتخابات شرکت کنند، مبادا به کسانی رای بدهیم

که در مسیر عکس جبهه مقاومت گام برمی دارند و به ایشان زخم زبان می زدند.
حجت الاسلام حسن شعبانی در پایان گفت : سردار شهید حاج قاسم سلیمانی سالها در چندین کشور فاتح و منجی امت
اسلامی بود ولی یک بار هم ایشان را پشت میز ندیدیم ، تصور نکنیم که میز ، خودرو و خانه های آن چنانی در راه خدمت به
مردم کمکی می کند ، کسانی می توانند به مردم کمک کنند که کوچه به کوچه برای باز کردن گره های مردم و امت اسلامی قدم

برمی دارند و افزود سبک زندگی سردار شهید سلیمانی برای مسئولین یک درس بزرگ است .
انتهای پیام/..اث
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